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 УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ПРЕДСЕДАТЕЛ, 
 

Във връзка с предстоящото изграждане на пречиствателна станция за питейна вода на 

територията на община Шумен и рехабилитацията на водопреносната система е в ход 

подготовката за кандидатстване пред ОПОС. На 30 март 2016 г. е подписан договор за 

регионално прединвестиционно проучване между МРРБ и консорциум  „РПИП ВиК Бургас, 

Сливен и Шумен“ (дружество по Закона за задълженията и договорите). В момента се 

осъществява събирането на информация от всички общини на територията на област Шумен и 

чрез Асоциацията по ВиК тя се обобщава, като се подготвя за представяне пред съответните 

органи. Проблемът обаче е, че все още не са готови окончателните протоколи за разпределение 

на собствеността на публичните активи във ВиК сектора и регистрите за тях.  

Във връзка с необходимостта от  координиране на дейността на всички институции, 

отговорни за ускоряването на процеса по осигуряване на чиста питейна вода за жителите на 

Община Шумен, предлагам на сесията на Общинския съвет, която ще се проведе на 30.06.2016 

г., да бъде поканен инженер Дамянов, за да отговори на следните въпроси: 

1. Какви мерки са взети от дружество ВиК-Шумен, за да се ускори процесът по 

подготовката на окончателните протоколи за разпределение на собствеността на 

публичните активи във ВиК сектора и регистрите за тях?  

2. Какви варианти се обсъждат във връзка с проектирането на пречиствателната 

станция за питейна вода? 

3. Кои са акцентите в бизнесплана на ВиК дружеството, които ще доведат до 

подобряване на качеството на водата и до намиране на резерви за недопускане на 

увеличаване на нейната цена? 

 

 
15.06.2016 г. 
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         проф. Добрин Добрев 
           


